

Roberta Fonti

Technical University of Munich

Architect and PhD, she is research associate at TUM (Germany). She is responsible of different university courses and the coordinator of the educational offer at the Chair of Conservation and Restoration of TUM. She was honored with some prizes and grants for her research on the history of constructions, restoration and conservation of modern architecture and archeological finds. Her research interests are laying into the restoration of architecture ranging from archeological finds to structural members and the liturgical redevelopment of churches. A particular deal of attention is paid to the study of the theory of architecture and its reflection on the repurposing of the historic built. She was working design and consultant activities for public and private bodies.

Architecte et PhD, elle est associée de recherche à la TUM (Allemagne). Elle est responsable de différents cours universitaires et la coordinatrice de l'offre de formation à la Chaire de conservation et de restauration de la TUM. Elle a été honorée de certains prix et bourses pour ses recherches sur l'histoire des constructions, la restauration et la conservation de l'architecture moderne et des découvertes archéologiques. Ses intérêts de recherche se situent dans la restauration de l'architecture allant des découvertes archéologiques aux éléments structurels et au réaménagement liturgique des églises. Une attention particulière est portée à l'étude de la théorie de l'architecture et à sa réflexion sur le réemploi du bâti historique. Elle exerçait des activités de conception et de conseil pour des organismes publics et privés.